



Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 23. maj 2017

Deltagere: Erik, Jens, Karin, Torben, Morten og Malene
Afbud: Christian
Sted: Hos Morten og Malene, Mejerigårdsvej 28, kl. 19.00

Punkt 1: Godkendelse af referat fra mødet den 23. marts 2017 - godkendt

Punkt 2: Aktiviteter

- Affaldsindsamling søndag den 2. april – evaluering. 33,50 kr. for pantflasker, givet videre til kassereren. Det gik godt, der var flere deltagere end sidste år. Vi deltager igen til næste år.
- Loppemarked 29. april - evaluering. Der var en del afbud da det regnede og blæste om morgenen. Senere blev vejret godt, og det var godt besøgt. God morgenbuffet hos Frokost NU, som vist havde en god dag. Vi håber vi kan holde mere end 2 loppemarkeder om året.
- Sommerfest på pladsen lørdag den 10. juni – planlægning. Vi efterlyser en stor grill, og ellers flere små. Malene sender invitationer ud. Jens snakker med Erik Bjørn. Jens deler invitationer ud til dem uden pc.
- Arbejdsdag på pladsen, med fællesspisning: lørdag den 26. august – planlægning. Alm. vedligeholdelse, der skal laves bålplads, fjernes nedfaldne grene, slås græs, evt. beskære træer sammen med Frank-Fagus. Efterfølgende fællesspisning for alle i bylauget. Malene laver invitation. Jens deler ud.
- Evt. vinsmagning sammen med Mejeriet, evt. besøg på Egholm - afventer
- Andre forslag? – ingen

Punkt 3: Indkøb af telt: har bylauget råd til at købe et stort telt, der kan bruges til 2 stande, når der er loppemarked samt på pladsen, når der er sommerfest, juletræstænding osv.? – afvist, da der vil være nogen, der skal opbevare det, sætte det op/tage det ned, hvem skal have lov til at have en stand til loppemarked mm.

Punkt 4: Der er problemer med at der er en flok knægte, der kører motocross, både på markerne, ride/trampestien hvor der er kørselsforbud, i de arkæologiske udgravninger/det kommende vejareal og på cykelstien i Lyngerup. Mange er generet af dem (se facebookgruppen), og de er ret respektløse, når man taler med dem. Den ene er her fra byen og er nu med i Facebookgruppen, og nu prøver andre at lade som om, de også bor i byen for at komme med i gruppen. Så vi skal være opmærksomme på,

om vi melder nogle ind i bylauget, som måske slet ikke bor i byen. Kan vi som bylaug gøre noget? – vi tager en snak med dem, der er generet, og danner evt. en lukket gruppe/mailgruppe, og aftaler en fælles klagestorm til politiet. Virker det ikke, går vi videre til kommunen, da der er regler for støj og kørsel under banelignende forhold - §19 i Bek. Nr. 844 af 23. juni 2017 <https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2017/844>

Punkt 5: Nyt fra Hjertestartergruppen? – vi er ikke blevet informeret om noget nyt.

Punkt 6: Nyt fra kassereren? – kassereren var forhindret i at deltage i mødet, men har meddelt, at status er som sidst.

Punkt 7: Nyt om fjordforbindelsen: Morten og Malene fortæller

Punkt 8: Dato for næste møde samt forslag til punkter på dagsordenen – bestyrelsesmøde 11. september, generalforsamling torsdag 26. oktober. (Evt. indslag fra arkæologerne om, hvad de har fundet i forbindelse med motortrafikvejen).

Punkt 9: Eventuelt